

新加坡福建会馆普通会员入会申请清单

APPLICATION FOR SINGAPORE HOKKIEN HUAY KUAN ORDINARY MEMBERSHIP – CHECKLIST

1. Colour copy of Singapore Birth Certificate
新加坡出生证明彩色影印本
2. Colour copies of Singapore Citizenship Certificate, Deed Poll or any other relevant official document(s), if any, as proof of citizenship, identity and native place
新加坡公民权证书、改名契约或其他能够证明申请者之新加坡公民权、身份及祖籍地的相关证件彩色影印本
3. Colour copy of Birth Certificate(s) of child(ren) if intent to apply for Phase 2B recommendation
若有意申请小一 2B 报名阶段的推荐，请提供所有孩子的出生证明彩色影印本
4. All original documents of 1 - 3 above for verification
以上 1 - 3 的所有原件供核实
5. Signature of 2 sponsors who are existing members of Singapore Hokkien Huay Kuan
两位本会会员担任介绍人并签名
6. Duly completed and signed application form
填妥签署完整的申请表格
7. Softcopy of recent passport photo (35mm wide by 45mm high, jpg, jpeg or png file extension labeled with surname and last 3 digit and checksum of NRIC No., e.g. TEO345X) to be emailed to membership@shhk.com.sg
个人近照电子版 (35mm x 45mm, 文件格式为 jpg、jpeg 或 png, 文件以姓氏及身份证号码的最后 3 个数字及字母命名, 例如 TEO345X) 电邮至 membership@shhk.com.sg
8. Original Singapore NRIC for verification during submission
新加坡身份证原件以供核实
9. Crossed cheque of \$720 made payable to "Singapore Hokkien Huay Kuan". Bank Transfer and PayNow is available, details will be provided during submission of application.
支付予 "Singapore Hokkien Huay Kuan" 的 S\$720 划线支票。如欲使用银行转帐或 PayNow, 详情将于提交表格时提供。

Application can be submitted in person at our office or via email to membership@shhk.com.sg. More information for submission via email is listed at <https://www.shhk.com.sg/join-us/>.

申请人可亲临福建会馆办公室或电邮至 membership@shhk.com.sg 呈交已填妥的表格。入会申请线上程序更多详情请浏览 <https://www.shhk.com.sg/zh/join-us/>。

Our address 地址:

5 Sennett Road Singapore 466781 信立路 5 号新加坡邮区 466781

Our operating hours are as follows 办公时间如下:

Mondays to Fridays 星期一至五	9am to 6pm
Saturdays 星期六	9am to 1pm
Sundays & Public Holidays 星期日和公共假日	Closed 休息